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Primul meu raport de activita-
te încep cu câteva lucruri concre-
te. Din cele 18 ședințe de consi-
liu (12 ordinare, 6 extraordinare) 
am participat la 16. Ca membră 
a Comisiei sociale, la ședințele 
de comisii de specialitate de mai 
multe ori am solicitat explicații 
în legătură cu proiectele de hotărâri prezentate, referitoare nu 
numai la problemele, neajunsurile pe tărâm social, de sănătate și 
de tineret, ci și în alte domenii. Consider succes faptul, că deși 
nu s-a recunoscut deschis, dar ulterior unele proiecte de hotărâ-
re au fost modificate conform observațiilor mele.

Am inițiat trei proiecte de hotărâri, pe care le-am întrodus cu 
acordul consilierilor UDMR. Acestea se referă la:

Proiect de hotărâre privind aprobarea unor linii de gardă (la 
secția de ORL și la secția oftalmologie pediatrică) la Spitalul 
Clinic Municipal „Dr. Gavril Curteanu” Oradea. S-a realizat 
parțial printr-o hotărâre ulterioară, fiind astfel asigurat  în urbea 
noastră gardă la oftalmologie pediatrică;

Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru 
acordarea titlului de «Cetăţean de onoare al municipiului Ora-



dea». Cu toate că legea prevede, majoritatea liberală „la un semn” 
a respins propunerea, pe motiv că „nu constituie prioritate”;

Propunere de hotărâre privind consolidarea integrităţii, efici-
enţei și transparenţei la nivelul administraţiei publice municipale, 
precum și pentru creșterea gradului de informare a publicului cu 
privire la impactul fenomenului de corupţie. Conform adminis-
trației „bolojene” nu este necesară, drept urmare nu a intrat între 
proiectele de hotărâri prezentate Consiliului Local, cu toate că 
anterior Oradea a aderat la Strategia Națională Anticorupție.

Printre propunerile mele referitoare la mai multe domenii de 
activitate amintesc următoarele:

Modificarea Regulamentului de Organizare și Funcţionare 
a Aquaparkului Nymphea, Oradea - acordarea tarifului redus 
pentru familii cu mai mult decât doi copii sub 14 ani ;

Menţinerea contribuţiei zilnice de întreţinere, plătită de pă-
rinţii copiilor din creșe, la nivelul anului școlar 2015, pentru 
2016-2017, neexistând nici un motiv obiectiv de majorare;

Întreținerea și înnoirea spațiilor de joacă și agrement pentru 
copii, cu accent pe securitatea celor mici;

Respectarea prevederilor legale la achiziții publice, mai ales în 
cazul prelungirii contractului cu Luxten, unde sub motivul pre-
lungirii, s-a dorit evitarea organizării unei noi licitații deschise;

Completarea contractelor de concesii a serviciilor de întreți-
nere străzi și parcuri, cu activități care inițial nu au fost cuprinse.

În octombrie 2016 am fost ales în Comisia de evaluare și 
selecţionare a asociaţiilor și fundaţiilor, care înfiinţează și ad-
ministrează unităţi de asistenţă socială la nivelul municipiului 
Oradea, în vederea acordării subvenţiilor de la bugetul local. 
Am participat la toate ședinţele acestei comisii de evaluare, 
străduindu-mă să votez obiectiv, exclusiv din punct de vedere 
profesional.



Lunar am organizat audiențe pentru alegători, la sediile or-
ganizațiilor UDMR Orașul nou, respectiv Ioșia. Ascultând re-
clamațiile și eventualele propuneri, de fiecare dată a trebuit să 
explic faptul, că în opoziție este foarte greu să treci prin consiliu 
orice propunere, modificare, oricât de bună ar fi, dacă nu e pe 
placul primarului.

La conferințele mele de presă, cu sprijinul mass-media de 
limbă română și maghiară, pentru care și pe această cale mul-
țumesc, m-am străduit să informez orădenii despre problemele 
care îi interesează. 

Am primit sprijin substanțial din partea dr. Földes Béla, Bíró 
Rozália și multor altora, încercând să fructific observațiile, pro-
punerile lor.
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